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Keep healthy habits

eat junk frood（more
than twice a week）

stay up late（more
than 3 times a week）

exercise（more than
3 times a week）

山西省 2018-2019学年第一学期七年级阶段三质量评估试题
英语听力材料

一、情景反应
本题共 5个小题，每小题你将听到一组对话。 请你从每小题所给的 A、B、C三幅图片

中，选出
与
出
词
你
词
所
词
听
词
到
词
的
词
信
词
息
词
相
词
相
词
相
词
的一项，并在答题卡上将该项涂黑。 读两遍。

1.%W:%Do%you%have%a%ping鄄pong%bat?
M:%Yes,%I%do.%I%have%two%ping鄄pong%bats.

2.%W:%Is%it%a%photo%of%your%family?
M:%Yes,%they%are%my%father,%my%mother,%my%sister%and%I.

3.%W:%Excuse%me,%I%lost%my%eraser.%Is%it%in%your%pencil%box?
M:%Sorry,%it%isn’t.%It’s%under%your%dictionary.

4.%W:%Do%you%like%sports,%Frank?
M:%Yes,%I%like%basketball.%And%I%have%two%basketballs%at%home.

5.%W:%Let’s%have%lunch.%What%about%salad?
M:%Sorry,%I%don’t%like%it.%I%love%rice.

二、对话理解
本题共 5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。 请你从每小题所给的 A、B、

C三个选项中，选出一个最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。 读两遍。
6. W: Hi, Mike. Do you like vegetables?

M: No, I don’t like vegetables but I like oranges and bananas.
Q: Does Mike like oranges?

7. W: Bob, is this model plane yours?
M: No, it isn’t. My model plane is white. It’s green.
Q: What color is Bob’s model plane?

8. W: Hi, Tom, I lost my watch this morning. If you find it, please call me at 394-6280.
M: 394-6280. OK, I got it.
Q: What is the girl’s number?

9. W: Do you like soccer ball?
M: Yes, I do. But I don’t like playing soccer. I only watch it on TV.
Q: What does the boy like to do?

10. W: Bob, do you like some bread for your breakfast?
M: No, mom. I want some milk and an egg. I think they are healthy.
Q: What does Bob like for breakfast?

三、语篇理解

本题你将听到一篇短文。 请你根据短文内容和所提出的 5个问题，从每小题所给的

A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。 读两遍。

Good morning. My name is Taylor Brown. Here is a photo of my family. This is my

father. He likes playing ping鄄pong. This is my mother. She likes watching TV very much. She

thinks it’s interesting and relaxing. The girl in the picture is my sister. She likes reading

books in the library. And the last one is me. I always ask my sister for help. I love my family.

四、听力填空

本题你将听到一篇短文。 请你根据所听内容，完成下面的表格，并将获取的信息填到

答题卡相应的位置上。
词
每
词
空
词
一
词
置。 读两遍。

My name is Bill. I have a good friend. His name is Bob. We are in the same class. Bob

likes playing soccer ball. And I like it, too. We always play soccer after school. But we don’t

have the same eating habits. Bob likes having milk and two eggs for breakfast. He thinks they

are healthy. But I don’t like milk. I only eat eggs and some bread.

（听力测试到此结束。 ）
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